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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 

Készült: Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, 

Gazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága 2025. február 17-én 15:00 

órától megtartott bizottsági üléséről 
 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal Tanácskozó Terem 
 
 

Jelen vannak: Ribárszki István János bizottsági elnök 

 Varga Zsolt bizottsági tag 

 Mihókné Ribárszki Erika bizottsági tag 
 

Jelen volt 

tanácskozási joggal: Dr. Szilágyi Tibor polgármester 

 Kőszegi Erzsébet Mária jegyző 

 Libor Zsolt Istvánné pénzügyi csoportvezető 

 

Ribárszki István János Pénzügyi, Gazdasági és Környezetvédelmi Bizottság elnöke: 

Tisztelettel köszönti a bizottsági tagokat, Polgármester Urat, Jegyző Asszonyt és a Pénzügyi 

Csoportvezetőt. 

A bizottság határozatképes, teljes létszámmal – 3 fő − jelen vannak.  

Az ülést megnyitja.  
 

Jegyzőkönyv hitelesítőnek Varga Zsolt bizottsági tagot javasolja. 
 

A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő. 

 

Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Gazdasági és 

Környezetvédelmi Bizottság 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az ülésről 

készített jegyzőkönyv hitelesítésére Varga Zsolt bizottsági tagot jelölte ki. 
 

Jegyzőkönyvvezetőnek Németh Lászlónét javasolja. 
 

A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő. 

 

Gádoros Nagyközség Önkormányzat Pénzügyi, Gazdasági és Környezetvédelmi Bizottság 3 

igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az ülésről készített jegyzőkönyv vezetésére 

Németh Lászlónét jelölte ki. 
 

Ribárszki István János Pénzügyi, Gazdasági és Környezetvédelmi Bizottság elnöke: 

Szavazásra bocsátja a nyílt ülés napirendi pontjait, kiegészítve azzal, hogy a 3. napirendben 

megtárgyalásra kerül két pályázat: a Falusi Civil Alap keretében „civil közösségi 

tevékenységek és feltételeinek támogatása”, és az önkormányzatok rendkívüli támogatása. Ki 

ért ezzel egyet? 

 

A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő. 

 

A Pénzügyi, Gazdasági és Környezetvédelmi Bizottság a napirendet - 3 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül – az alábbiak szerint fogadja el: 
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Nyilvános ülés keretében: 

 
1.) 2025. évi költségvetés megvitatása, elfogadása 

 

2.) Orosházi Kistérség Többcélú Társulása tárgyában 

 

3.) Vételi szándéknyilatkozat 5932 Gádoros, Lehel utca 6. számú ingatlan ügyében 

 

4.) Beszámoló a Gádorosi Köztemető üzemeltetéséről és a köztemetés szerződésének 

meghosszabbítása 

 

5.) Egyebek 

 

- Falusi Civil Alap keretében „civil közösségi tevékenységek és feltételeinek 

támogatása” FCA-KP-1-2025 pályázat 

- Humán Szolgáltató Központ kérelme 

 

1.) 2025. évi költségvetés megvitatása, elfogadása 

 

Ribárszki István János Pénzügyi, Gazdasági és Környezetvédelmi Bizottság elnöke: 

A költségvetés napirendjét mindenki időben megkapta. Kérdés, hozzászólás a bizottság részéről 

még nem volt.  

A Pénzügyi Csoportvezetőtől kérdezi, ki akarja-e egészíteni valamivel. 

 

Libor Zsolt Istvánné pénzügyi csoportvezető: 

Tisztelettel köszönt mindenkit. Elmondja, az állami támogatás összege a korábbi ülés óta 

változott, az adóerőképesség emelkedése miatt, 8 millió 224 ezer Ft-tal kevesebb állami 

támogatás fog érkezni a számítások alapján. A polgármester béréhez kapnak támogatást 1,009 

ezer Ft-ot, ezt a bevételi és a kiadási oldalon is betervezte, ezért nem kell előirányzatot 

módosítani a polgármester bére miatt. 

 

Varga Zsolt bizottsági tag: 

Ami elő van irányozva az a régi pártház iskola fűtése, focipálya rezsiköltségek benne vannak? 

 

Libor Zsolt Istvánné pénzügyi csoportvezető: 

A dologi kiadásokban, a város és községgazdálkodásban vannak benne. 

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

Vannak olyan hírek, hogy lehet módosítani a közvilágításnál a keretet, de azt meg kell 

igényelni. Ezt meg szeretnék lépni, és csökkenteni a tavalyi évi közvilágítási költségeken.  

 

Libor Zsolt Istvánné pénzügyi csoportvezető: 

2025. évben a közvilágításra14.655.000 Ft-ot kapnak állami támogatást.  

A működési hiány hitelen felül 65 millió Ft, most meg 75 millió Ft. Csökkent a támogatás. 

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

Most érkeztek meg az elszámoló gázszámlák, kaptak a focipályára egy 510 ezer Ft-os 

gázszámlát. Átalányt fizetnek, ezért találja magasnak ezt a leolvasott számlát. Havi szinten 110 

ezer Ft-ot fizetnek. 
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Ribárszki István János Pénzügyi, Gazdasági és Környezetvédelmi Bizottság elnöke: 

Átnézte a költségvetést, hiányzik belőle a pályázati önerő (pl.: Tót-Asszony Közösségi Ház), 

csak a tartalék van benne. Nem látják még az energiaárakat. Ez a költségvetés csak tervezet. Jó 

lenne, ha így maradnának a számok, de már is változott ez a költségvetés. El kell fogadni a 

működéshez. Az önkormányzat 2025. évi költségvetésében meghatározza azokat a bevételi és 

kiadási tételeket, amelyek teljesülése mellett az önkormányzat gazdálkodása eredményesen, 

hatékonyan és gazdaságosan folytatható. 

 

Varga Zsolt bizottsági tag: 

A civil szervezetek támogatásával kapcsolatban kérdezi: ezek az összegek voltak a kérelemben? 

Meg is valósult? Nem kapták meg a kért összegeket. – kapta meg a választ. 

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

A Gádorosi Labdarúgó SE 2.450 ezer Ft támogatást kapott tavaly és a rezsi 3,5 millió Ft volt.  

 

Varga Zsolt bizottsági tag: 

Javasolja, hogy 3 millió Ft legyen a támogatás, a rezsire pedig tervezzenek be 2,5 millió Ft-ot.  

 

Ribárszki István János Pénzügyi, Gazdasági és Környezetvédelmi Bizottság elnöke: 

Varga Zsolt bizottsági tag javasolja, hogy a Gádorosi Labdarúgó SE 5 millió Ft-os támogatást 

2 bontásban kell szerepeltetni, 3 millió Ft támogatás, 2,5 millió Ft rezsiköltség, összesen 5,5 

millió Ft. Tartalékban kellene hagyni 2 millió Ft-ot. 

 

Libor Zsolt Istvánné pénzügyi csoportvezető: 

Akkor úgy módosul a költségvetés, hogy a civil szervezetek támogatása 2 millió Ft-tal csökken, 

a tartalék 12 millió Ft lesz. Az Állami támogatás a konkrét összeggel fog szerepelni. A 

működőképesség megőrzését szolgáló kiegészítő támogatás nőni fog 8,2 millió Ft-tal, az 

Önkormányzati támogatás pedig csökken 8,2 millió Ft-tal. A fő összeg nem fog változni. 

 

A tavalyi évben a Silver Tánccsoport támogatási összegének a második felét nem tudták átadni, 

ami 300 ezer Ft. A 2025. évre adtak be új kérelmet 300 ezer Ft támogatásra, de a tavalyival 

együtt szerepelteti, így az 600 ezer Ft, azért kérik a tavalyi elmaradt támogatást is, mert abból 

fizetik a gyerekek nyári táboroztatását.  

A Polgárőrség 200 ezer Ft-ot nem kapott meg tavaly, most 600 ezer Ft-ot kértek, így lesz most 

800.000 Ft a támogatás.  

 

Varga Zsolt bizottsági tag: 

Már nem tudják a 2024. évi támogatásként megadni, az már 2025. évi támogatás lesz. 

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

A Motoros Egyesületnek 2 rendezvénye lesz, 600 ezer Ft támogatást kértek. Ebből majd 

megoldják a pályázatírást is.  

 

Varga Zsolt bizottsági tag: 

A Motoros Egyesület kap támogatást, kérjék tőlük, hogy jöjjenek el a gyermeknapra.  

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

A Birkózó Egyesületnek 2 rendezvénye van.  

 

Varga Zsolt bizottsági tag: 

A Birkózó Egyesület, amit tud megold önerőből, korrektül elszámolnak.  
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Libor Zsolt Istvánné pénzügyi csoportvezető: 

A Birkózó Egyesület kérelme 1,4 millió Ft volt. 

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

A Pünkösdi Zarándoklat Egyesületnek is volt támogatási kérelme, ők egy orosházi szervezet. 

Idén a Doni Túrának 400 fős katonai különítménye volt, amely jövőre Nagyszénás, Gádoros, 

Orosháza útvonalon fog megvalósulni. 

Az egyesület tervez még egy GEO karácsonyt, ahol filharmonikus zenekar, vonós négyes lenne, 

mely a gádorosi katolikus templomban valósulna meg. Támogatási kérelmük 215 ezer Ft. 

 

Ribárszki István János Pénzügyi, Gazdasági és Környezetvédelmi Bizottság elnöke: 

További kérdés, hozzászólás nem volt.  

Szavazásra bocsátja, rendelkezésre álló adatok alapján a pénzügyi bizottság a költségvetést.  

Ki ért egyet ezzel? 

 

A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő. 

 
Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Gazdasági és 

Környezetvédelmi Bizottság 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

 
8/2025. (II. 17.) Pénzügyi, Gazdasági és Környezetvédelmi Bizottság határozata: 

 
Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Gazdasági és 

Környezetvédelmi Bizottsága a Képviselő-testületnek megtárgyalásra, elfogadásra javasolja 

 

- a 2025. évi költségvetést a tényadatok alapján. 

 

Felelős:  Ribárszki István János a bizottság elnöke, a Bizottság véleményének 

ismertetéséért 

Határidő:  értelem szerint 

 

2.) Orosházi Kistérség Többcélú Társulása tárgyában 

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

Elmondja, hogy az Orosházi Kistérségi ülésen elhangzott, hogy nagy változást nem akarnak, 

csak az infláció mértékével arányosan emelkedett a díj. Az előterjesztésben úgy látja, hogy a 

2024. évi tagdíjaknál elírás van, mivel csak a munkaszervezeti feladatoknál történt változás. A 

2025. évi tagdíjak pontosak. Kéri az előterjesztésben javítani a tavalyi tagdíjak összegeit. 

A jelzőrendszeres házi segítségnyújtás megmaradt és meg is tartják addig, amíg nem tudnak a 

gondosóra programról többet. A gondosóra program 2025. december 31-ig tart, utána lejár az 

Uniós pályázat. A térségi orvosi ügyelet felszámolásra került. 

 

Ribárszki István János Pénzügyi, Gazdasági és Környezetvédelmi Bizottság elnöke: 

Kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja az I.határozati javaslatot. Ki ért egyet ezzel? 

 

A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő. 

 
Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Gazdasági és 

Környezetvédelmi Bizottság 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 
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9/2025. (II. 17.) Pénzügyi, Gazdasági és Környezetvédelmi Bizottság határozata: 

 
Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Gazdasági és 

Környezetvédelmi Bizottsága a Képviselő-testületnek megtárgyalásra, elfogadásra javasolja 

 

- az Orosházi Kistérség Többcélú Társulása 2025. évi tagdíjairól szóló határozatának 

elfogadását. 

 

Felelős:  Ribárszki István János a bizottság elnöke, a Bizottság véleményének 

ismertetéséért 

Határidő:  értelem szerint 

 

Ribárszki István János Pénzügyi, Gazdasági és Környezetvédelmi Bizottság elnöke: 

Kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a II. határozati javaslatot. Ki ért egyet ezzel? 

 

A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő. 

 
Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Gazdasági és 

Környezetvédelmi Bizottság 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

 
10/2025. (II. 17.) Pénzügyi, Gazdasági és Környezetvédelmi Bizottság határozata: 

 
Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Gazdasági és 

Környezetvédelmi Bizottsága a Képviselő-testületnek megtárgyalásra, elfogadásra javasolja 

 

- Orosházi Kistérség Többcélú Társulásának Társulási Megállapodásáról szóló 

határozatát. 

 

Felelős:  Ribárszki István János a bizottság elnöke, a Bizottság véleményének 

ismertetéséért 

Határidő:  értelem szerint 

 

3.) Vételi szándéknyilatkozat 5932 Gádoros, Lehel utca 6. számú ingatlan ügyében 

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

Elmondja, vételi szándéknyilatkozattal keresték fel, és tájékoztatták arról, hogy az 

önkormányzati tulajdonban lévő Gádoros, Lehel utca 6. szám alatti területet kitakarítják és 

gyümölcsfákat szeretnének telepíteni. Az Önkormányzat azt az ingatlant nem használja. 

 

Ribárszki István János Pénzügyi, Gazdasági és Környezetvédelmi Bizottság elnöke: 

Kérdés, hozzászólás nem volt. 

Szavazásra bocsátja, ki ért egyet azzal, hogy a Képviselő-testület döntsön arról, hogy a 

Gádoros, Lehel utca 6. szám alatti területet értékesíti-e? 

 

A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő. 

 
Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Gazdasági és 

Környezetvédelmi Bizottság 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 
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11/2025. (II. 17.) Pénzügyi, Gazdasági és Környezetvédelmi Bizottság határozata: 

 
Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Gazdasági és 

Környezetvédelmi Bizottsága a Képviselő-testületnek megtárgyalásra javasolja 

 

- a Gádoros, Lehel utca 6. szám alatti terület értékesítését. 

 

Felelős:  Ribárszki István János a bizottság elnöke, a Bizottság véleményének 

ismertetéséért 

Határidő:  értelem szerint 

 

 

4.) Beszámoló a Gádorosi Köztemető üzemeltetéséről és a köztemetés szerződésének 

meghosszabbítása 

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

Az Orosházi Piéta Bt. a köztemető üzemeltetője. A korábbi üzemeltető ideje alatt rengeteg 

probléma merült fel, sok volt a szemét. Jelenleg a temető szépen gondozva van. A lakosság 

sokallja a temetési költségeket. A köztemetés egy alaptemetés, 2024. évben 1 alkalommal 

történt, 153.202,- Ft összegben. Egy alaptemetés 400 ezer Ft. A köztemetés nem terheli a 

költségvetést, mert visszafizetésre kerül. 

 

Varga Zsolt bizottsági tag: 

A köztemetést pályáztatni kell, vagy az Önkormányzat választ temetkezési vállalkozót? 

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

Az Orosházi Piéta Temetkezési Bt.-vel jelenleg is fennálló vállalkozási szerződés 3. pontja 

szerint: „...a szerződés a felek kölcsönös akarata esetén évente meghosszabbítható.” Ezért nem 

történt pályáztatás, mert a vállalkozó jelezte, hogy továbbra is el kívánja látni ezt a feladatot. 

 

Kőszegi Erzsébet Mária jegyző: 

Elmondja, ez a köztemetésről szól. A kegyeleti közszolgáltatási szerződés szeptemberben fog 

lejárni, azt majd pályáztatni fogják. 

 

Ribárszki István János Pénzügyi, Gazdasági és Környezetvédelmi Bizottság elnöke: 

A falu lakossága meg van elégedve a temető állapotával, füvet nyírnak, kerítést javítanak, síron 

lévő növényeket igazítanak meg. A köztemetési költségek a tavalyihoz képest változtak: a 

koporsós temetés bruttó 7.493 Ft-tal, a hamvasztás bruttó 14.223 Ft-tal, az urna hazavitele 

bruttó 10.414 Ft-tal több. Javasolja elfogadásra, mivel ezek a köztemetésre szólnak.  

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

Elmondja, a költségvetésbe is bele kell tenni a köztemetést. 

 

Ribárszki István János Pénzügyi, Gazdasági és Környezetvédelmi Bizottság elnöke: 

További hozzászólás, kérdés nem volt. Szavazásra bocsátja a 2025. évi köztemetési díjakat. Ki 

ért egyet ezzel 

 

A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő. 
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Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Gazdasági és 

Környezetvédelmi Bizottság 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

 
12/2025. (II. 17.) Pénzügyi, Gazdasági és Környezetvédelmi Bizottság határozata: 

 
Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Gazdasági és 

Környezetvédelmi Bizottsága a Képviselő-testületnek megtárgyalásra, elfogadásra javasolja 

 

- a 2025. évi köztemetési szerződés meghosszabbítását és a köztemetési díjakat. 

 

Felelős:  Ribárszki István János a bizottság elnöke, a Bizottság véleményének 

ismertetéséért 

Határidő:  értelem szerint 

 

5.) Egyebek 

- Falusi Civil Alap keretében „civil közösségi tevékenységek és feltételeinek 

támogatása” FCA-KP-1-2025 

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

Elmondja, a Falusi Civil Alap keretében „civil közösségi tevékenységek és feltételeinek 

támogatása” című pályázat jelent meg, amely az 5.000 fő alatti települések civil szervezeteinek 

szól. Ingatlanberuházásra, felújításra igényelhető a támogatás. A támogatás felső határa 7 millió 

Ft. A civil szervezetnek 5 éves szerződést kell kötni az Önkormányzattal az ingatlan 

használatára. A településen két egyesület (mind a kettő önkormányzati ingatlant bérel) jelezte, 

hogy élni kíván a pályázat lehetőségeivel. 

A Gádorosi Motoros Egyesület ingatlan beruházás, felújítást szeretne (nyílászáró cserét, 

fűtéskorszerűsítést, elektromos hálózat felújítást) a Gádoros, Iskola utca 76. szám alatti 

épületben. A Gádorosi Labdarúgó SE pedig öltözőfelújítást belső felújítást, energetikai 

felújítást tervezne a Szappanos Mihály Sporttelepen, a Gádoros, Dobó utca 16. szám alatt. 

Támogatást kérnek az egyesületek az Önkormányzattól, hogy elindulhassanak a pályázatban. 

Szakmai segítséget kérnek az egyesületek a pályázat megírásához. Ha indulnak az egyesületek 

a pályázaton, akkor szeretné, ha a Képviselő-testület felhatalmazná, mint a Polgármestert a 

támogató nyilatkozatok aláírására. 

 

Kőszegi Erzsébet Mária jegyző: 

Jó lett volna, ha az egyesületek írásban is tájékoztatják a Képviselő-testületet, hogy mit 

szeretnének a pályázat által megvalósítani. 

 

Varga Zsolt bizottsági tag: 

A pályázat alapján például át lehetne adni a gyermeknap megszervezését az egyesületnek. 

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

Ha az önkormányzati tulajdonú ingatlanokba bármi is beépül, az ott is fog maradni, azzal többet 

is ér. A pályázatokat március 19. napjáig kell beadni. 

 

Ribárszki István János Pénzügyi, Gazdasági és Környezetvédelmi Bizottság elnöke: 

További hozzászólás, kérdés nem volt. Szavazásra bocsátja ki ért egyet a Falusi Civil Alap 

keretében „civil közösségi tevékenységek és feltételeinek támogatása” című pályázat 

támogatásával? 

 

A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő. 
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Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Gazdasági és 

Környezetvédelmi Bizottság 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

 
13/2025. (II. 17.) Pénzügyi, Gazdasági és Környezetvédelmi Bizottság határozata: 

 
Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Gazdasági és 

Környezetvédelmi Bizottsága a Képviselő-testületnek megtárgyalásra, elfogadásra javasolja 

 

- a Falusi Civil Alap keretében „civil közösségi tevékenységek és feltételeinek 

támogatása” című pályázat támogatását. 

 

Felelős:  Ribárszki István János a bizottság elnöke, a Bizottság véleményének 

ismertetéséért 

Határidő:  értelem szerint 

 

- Humán Szolgáltató Központ tájékoztatása 

 

Dr. Szilágyi Tibor polgármester: 

A Humán Szolgáltató Központ megkereste az Önkormányzatot azzal, a céllal, hogy a Gádoros, 

Kossuth utca 18. szám alatti bérleménybe klímatelepítést végezhessenek. Az ingatlanban a 

település lakosainak nyújtanak szociális étkeztetést. Az épület korszerűtlen hőtechnikai 

adottságokkal rendelkezik, ezért nem tudnak a munkavégzésre alkalmas belső hőmérsékletet 

biztosítani.  Arra az álláspontra jutottak, hogy a leghatékonyabb lenne egy 5,3 kW teljesítményű 

oldalfali hűtő-fűtő klíma készülék telepítése. A klíma a szervezet tulajdonában marad. 

Az ottani gázfogyasztást a központ fizette eddig és az elég magas összeg volt. A közvilágítást 

onnan vezérlik, ezért egy almérőt kellene majd felszerelni, hogy tudják külön mérni és tovább 

számlázni a központ fogyasztását.  

 

Varga Zsolt bizottsági tag: 

Ehhez egyfázisú almérőt kell majd felszerelni. 

 

Ribárszki István János Pénzügyi, Gazdasági és Környezetvédelmi Bizottság elnöke: 

További kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja, hogy a pénzügyi bizottság 

támogatja a Humán Szolgáltató Központ klímatelepítési kérelmét, azzal a feltétellel, hogy 

kerüljön felszerelésre egy almérő a villamosenergia fogyasztásának tovább számlázására. Ki 

ért egyet ezzel  

 

A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő. 

 
Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Gazdasági és 

Környezetvédelmi Bizottság 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

 
14/2025. (II. 17.) Pénzügyi, Gazdasági és Környezetvédelmi Bizottság határozata: 

 
Gádoros Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Gazdasági és 

Környezetvédelmi Bizottsága a Képviselő-testületnek megtárgyalásra, elfogadásra javasolja 
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- a Humán Szolgáltató Központ klímatelepítési kérelmét, azzal a feltétellel, hogy 

kerüljön felszerelésre egy almérő a villamosenergia fogyasztásának tovább 

számlázására. 

 

Felelős:  Ribárszki István János a bizottság elnöke, a Bizottság véleményének 

ismertetéséért 

Határidő:  értelem szerint 

 

 

Ribárszki István János Pénzügyi, Gazdasági és Környezetvédelmi Bizottság elnöke: 

További bejelentés nem volt, ezért a bizottsági ülést bezárja.  

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 Ribárszki István János Varga Zsolt 

 bizottsági elnök bizottsági tag 


